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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 20. 2. 2023 

Přítomni: MgA. Michálek, Ing. Horníčková, JUDr. Valová, MgA. Indrák Ph.D., doc. Hlavica,             

prof. Medek, MgA. Petr, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Omluveni: doc. Francán, Ing. Valentová, Mgr. Pospíchal 

Zástup za děkana DF: doc. Chládková 

 

Informace rektora:   

➢ 169. zasedání ČKR proběhlo v Praze ve dnech 16. - 17.2. 2023:  

• řešení otázky podfinancování VVŠ  

• reprezentace na inauguraci prezidenta 9.3. 

• na příští ČKR 20.4. v Ostravě bude zřejmě přítomen prezident republiky 

• místopředsedou ČKR pro záležitosti ekonomické a sociální na funkční období od 

1. března do 31. července 2023 byl zvolen rektor Vysoké školy ekonomické v 

Praze doc. Ing. Petr Dvořák, Ph.D. 

• Usnesení https://www.crc.muni.cz/dokumenty/usneseni/169-zasedani-plena-ckr 

➢ Změna členů Etické komise – studentka Lída Rousová má přerušené studium a Mgr.et 

Mgr. Adéla Dědová k 28.2. 2023 podala rezignaci – na zasedání AS DF JAMU byli 

nominováni noví členové – Jana Vaverková (studentka) a Mgr. Andrea Jochmanová, 

Ph.D. 

➢ Setkání s děkankou HF nad PR školy, debata bude pokračovat na další schůzce i 

s děkanem DF 27.2. ve 13 hod. 

➢ 15. 2. proběhl v prostorách Music Labu první společný studentský večírek na přivítání 

semestru na JAMU – rektor pochválil přípravu a organizaci akce, šlo o úspěšné setkání 

studentů napříč fakultami včetně zaměstnanců a pedagogů. 

➢ Návštěva VŠMU v Bratislavě 21. – 22.2. - proběhne setkání s rektorkou VŠMU, kde se 

bude mimo jiné řešit nominace na nového člena UR JAMU. 

➢ Schůzka k RUV proběhne 27.2 ve 14 hod. za účasti doc. Zetela, MgA. Tylšara a doc. 

Chládkové.  

➢ Dnes 20.2. se koná Poradní sbor pro kulturu u primátorky – tématem jsou mezinárodní 

vztahy. 

➢ Získané podněty z vedení k digitalizaci agendy. 

➢ Informace o slevě ceny tepla o 20% z ceny celku. (Upřesnění proběhlo na energetické 

poradě.) 

➢ Navýšení mzdových prostředků o 5 %. Varianta s vyšším % by znamenala zásah do 

pohyblivé složky mezd (pohyblivá složka mzdy bude tvořit rezervu). 

 

 

https://www.crc.muni.cz/dokumenty/usneseni/169-zasedani-plena-ckr
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Informace kvestorky:  

➢ Osobní náklady – navýšení rozpočtu je o 7 mil. Kč, tudíž JAMU dokrývá 1 mil. z vlastních 

zdrojů do mezd.  

➢ Energetická výzva – 30 dnů na podání, 8,4 mil. pro JAMU. 

➢ Ekonomická komise proběhne 21.2., kde by mělo dojít ke schválení rozpočtu. 

 

HF:  

➢ Informace účasti pror. Valové na kolegiu děkanky: pravidla a procesy musí vzhledem ke 

kontextu být pečlivě popisované a definované.   

➢ Kariérní plány: probíhalo další kolo jednání s kolegiem děkanky a posléze vedoucími 

kateder. Je hotova nová podoba kariérních plánů, které se budou skládat ze 3 částí: 1. 

tabulkové personální plány se strategickým výhledem vývoje personálu a návrhem 

požadovaného kariérního postupu, 2. personální listy z akreditace s popisem obsahu 

činnosti a kvalifikačním růstu pedagogů a 3. nový dotazník „personální profil pedagoga“ 

s možností popisu profilace jednotlivých pedagogů (umělecká, vědecká, pedagogická, 

administrativní). Finalizace první a druhé části do června, personální profily do října 2023. 

➢ Aktivity pro nábor studentů na HF byly úspěšné: počet vybraných a navržených studentů 

k přijetí se zvýšilo z obvyklých cca 80 na 120 studentů. Z kapacitních důvodů nemohou 

všichni navržení studenti být skutečně přijati, aktuální návrh počítá s 106 studenty do 

bakalářského stupně studia. Nárůst zájmu je důsledkem aktivit HF: uzavírání memorand 

a zintenzivnění spolupráce se středním školstvím, PR a užívání institutu hostujících 

pedagogů.  

➢ Pětičlenný tým RUV Hudební fakulty podpořil sběr vkladů do RUV. Aktuálně bylo vloženo 

o 25 procent víc, než je průměr během posledních 5 let. 

➢ Setkání se zahraničním odborem JMK a domluva půdorysu spolupráce se Srbskem. 

➢ Internacionalizace: do letního semestru nastoupili dva zahraniční studenti do studia Joint 

Programu European Master of Early Music.  

➢ PR: HF má zájem spolutvořit pravidla pro fungování komunikačního systému (autonomie 

a zároveň propojenost s ostatními součástmi). V této fázi probíhá tvorba nové struktury na 

fakultě – pravidelná setkání vedoucích katedry a PR týmu s cílem určit obsah a pravidla. 

 

DF:  

➢ Probíhají premiéry bakalářských projektů. 

➢ 23. 2. v 19 hod. proběhne ve Studiu Marta divadelní hra Loupežníci.  

➢ Proběhla debata akademické obce k festivalu ENCOUNTER. 

➢ UR DF JAMU 17.2. – proběhly dvě úspěšné habilitace Mgr. Kláry Hanáková Ph.D. a Mgr. 

Pavla Jiráska Ph.D. 

 

Informace pror. Valové: 

➢ Nová příručka pro hodnotitele NAÚ – doporučení, jak interpretovat standardy k tvorbě 

akreditačních spisů.  

➢ Informace k podfinancování VVŠ.  
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➢ Předseda NAÚ Ing. Plaga žádá o informaci, zda jsou dodržovány kvalifikační standardy 

pro vedoucí kvalifikačních prací. U školitelů včetně toho, zda jsou ti, kteří nejsou doc. či 

prof. schváleni UR – fakulty ověří.  

➢ Elektronizace na postupu – mimořádné semináře o IS pro pedagogy.  

➢ Návrh poplatků za studium 2023/24 bude zaslán písemně fakultám a schválen na příštím 

KR. 

 

Informace pror. Medka:  

➢ CRP 2022 – nachystáno k podpisu a k odeslání. 

➢ CRP 2023 – pokráceno a rozděleno, součásti informovány.  

➢ FPSRVČ 2022 – řešitelé v termínu zpracovali průběžnou zprávu, která obsahovala popis 

plnění plánovaných úkolů v roce 2022 a čerpání rozpočtu, příp. okomentovali odchylky od 

původního plánu. Dále pak upřesnili aktivity plánované na rok 2023 spolu s rozpočtem. 

Za účasti obou řešitelů byly vyhodnoceny průběžné zprávy obou podaných projektů se 

závěrem plněno. 

➢ Připomínkování NPO MK – hostování zahraničích odborníků – proběhlo, odesláno. 

Jakmile bude výzva, bude podána informace. 

➢ Den Haag – informace o 14denním projektu, zájem ze strany rektorky univerzity, 

poděkování zúčastněným studentům za špičkovou úroveň. 

➢ 3.3. proběhne na JAMU debata nad Plánem realizace SZ za účasti MŠMT.  

Informace pror. Hlavici:  

➢ FRVČ – komise podpořila 5 nových projektů A (z 11) a 8 projektů B. Celkově byla na 

podporu pokračujících a nových projektů přidělena částka 1.915.000 Kč, na podporu 

výzkumných aktivit a podpůrných činností realizovaných na fakultách tak zůstane částka 

1.498.117 Kč. Dělení prostředků mezi fakultami v rámci FRVČ je DF: 1.293.000 Kč, HF: 

622.000 Kč, přičemž pouze v případě projektů nově schválených v roce 2023 je dělení 

DF: 376.000 Kč, HF: 503.000 Kč. V roce 2023 proběhne diskuze o novele příslušné 

směrnice s cílem zpřehlednit a zjednoznačnit rozhodování. 

➢ Poděkování za nominace členů do pracovní skupiny Digitální archiv. Setkání proběhne 

v DNO, nyní čekáme na vyjádření firmy Agora ohledně možných termínů. 

➢ V roce 2023 také vznikne pracovní skupina k realizaci Plánu rovných příležitostí – nyní 

probíhají konzultace k zadání Auditu rovných příležitostí. 

➢ Zveřejňování údajů habilitačních a jmenovacích řízení – je třeba dodržovat § 75 odst. 1 

ZVŠ: „Vysoká škola nebo její součást zveřejní ve veřejné části svých internetových 

stránek neprodleně údaje o zahájení habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 

a termíny příslušných veřejných zasedání vědeckých nebo uměleckých rad; neprodleně 

rovněž zveřejní údaje o ukončení těchto řízení.“ Problematické je to zejména na DF. 

Dodržování zákona může být předmětem kontroly NAÚ. 

➢ NAÚ také žádá o informaci o stavu vypracování standardu školitele. Fakulty na KR 6. 

března představí současný stav. 
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Informace pror. Indráka:  

➢ V nejbližším možném termínu bude vyplaceno lednové stipendium ukrajinským studentům 

v řádných studijních programech. Všem zúčastněným velmi děkuji za součinnost, za 

rychle dodání všech podkladů a za administrativní vyřízení. 

➢ Proběhl druhý díl JAMU TALKS a chtěl bych za něj poděkovat všem těm, kteří se na 

přípravě, technickém zabezpečení a organizaci podíleli, za bezproblémový průběh.  

➢ Smlouva o spolupráci mezi JAMU a GTS ALIVE s.r.o.  je nyní na podpisu u smluvního 

partnera. Následovat bude podpis pana rektora a zprovoznění služeb díky kolegům 

z OVIS. 

 

Informace Astorka:  

➢ Se zahájením LS ak. roku 22/23 proběhla revize ubytovaných a nyní máme 173 lůžek 

obsazeno (a 6 rezervací souvisejících převážně s obměnou erasmových studentů), to 

tedy znamená, že na konci února bychom měli mít 12 volných míst (z celkové kapacity 

191 lůžek), což znamená obsazenost 93,7%. 

➢ Nyní je mediálně vděčným a hojně diskutovaným tématem zdražování kolejného (viz. 

např. reportáž ČT). Astorka pro reportáž dotazována nebyla, ale naše ceny nastavené od 

1. ledna 2023 jsou nyní přibližně na hranici, ze které ostatní VŠ navyšují 10 až 15%.   

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora se koná v pondělí dne 6. 3. 2023 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                                       verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


